



## Nada pada nada - rambut - SOCO

### AXENIA COLORANDA

mewarna tanpa ammonia dengan ciri-ciri anti -penuaan



**SOCO**  
PROFESSIONAL

✉ bbazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328

### AXENIA COLORANDA

mewarna tanpa ammonia dengan ciri-ciri anti -penuaan

sistem New pewarna profesional tanpa persembahan ammonia oleh menakjubkan: ia meliputi rambut putih sehingga 80%, meringankan 1-2 warna lebih ringan dan lebih cerah menonjolkan dan memberikan kepada rambut semula jadi. Jumlah ketiadaan ammonia membuat AXENIA COLORANDA sesuai untuk semua jenis rambut dan terutama untuk wanita, anak-anak muda dan pelanggan yang tertekan rambut dan kulit kepala. Formula eksklusif diperkaya dengan anti -penuaan bahan-bahan aktif seperti ekstrak pekat wain dengan anti-radikal bebas, toksid di dalam badan dan meremajakan rambut dan ekstrak sap dari pelembap Buluh dan berkhasiat.

Tekstur khas di gel cecair, hairstylist yang membolehkan pengedaran mudah produk dan jumlah yang tepat pigmen warna dan bahan-bahan aktif di dalam seluruh struktur rambut. Rambut diperkukuhkan dan cergas, diterangi oleh warna yang cerah.

**Shades** yang terdapat di 26 warna dibahagikan kepada keluarga: GOLDEN ASLI, TEMBAKAU, COPPER, MERAH, UNGU DAN MAHOGANY. Warna telah dipilih dengan warna dan tints setia kepada pewarna rambut pengoksidaan Axenia Lab Collection, bagi membolehkan tindakan penyelenggaraan pelanggan antara perkhidmatan dan.

AXENIA COLORANDA mampu untuk memenuhi semua keperluan teknikal bagi pendandan rambut dengan pengimbang 6% krim yang unik, halus wangi Anggur Spina.

kaedah **penggunaan:** nisbah 1:1 cecair pewarna AXENIA COLORANDA bergaul dengan pengimbang beliau 6%. Masa pemasangan 30 minit.

pakej : 60 botol ml dalam kes 3 pcs + pengimbang dari 1000 botol ml

#### kesan berlian

Perkhidmatan teknikal baru tanpa ammonia dan tanpa pewarna adalah kepekatan molekul menerangi yang dalam hanya 5 minit memberikan bersinar dan kilau pada rambut semula jadi dan berwarna. Satu rawatan kecantikan sebenar yang mendalam menyuburkan dan menguatkan rambut yang kusam, tidak bermaya dan keriting.

#### kaedah penggunaan:

- Untuk menggilap kesan, campuran 1:1 dengan Axenia oksidan berkilat 10 vol. Shutter 5
- Untuk mencerahkan kesan secara semula jadi, campuran 01:02 dengan pengimbang

berkilat 6%. Masa 5-10.  
kotak : 60 ml botol dalam kes 3 pcs